
Z A P I S N I K 

 
s godišnje skupštine bridž kluba Dubrovnik održane 20. siječnja 2007. godine s početkom u 
18 sati u Dubrovniku, Široka 4. 
 
Prisutni: Nikola Cvjetović, Ana Čeović, Niko Dubčić, Luko Dalmatin, Nike Ivić, Frano 
Jančić, Iva Jančić, Tomislav Mačai, Antun Matana, Frano Staničić, Titomir Zokić i Dubravka 
Zvrko. 
 
 
Nakon što je predsjednica kluba Dubravka Zvrko pozdravila prisutne, utvrđen je sljedeći 
 

DNEVNI RED 

 
1. Izbor zapisničara 
2. Izviješće za 2006. godine 
3. Financijsko izvješće za 2006. godinu 
4. Program za 2007. godinu 
5. Dodjela pehara klupskom pobjedniku za sezonu 2005/2006 
6. Izbor predsjednika 
7. Razno. 
 
 
TOČKA 1. 
 
Predsjednica je za zapisničara odredila Anu Čeović. 
 
TOČKA 2. 
 
Nakon čitanja Izviješća o radu kluba u 2006. godini, uslijedila je rasprava o istom. Glasanjem 
je odlučeno (10 za, 1 protiv i 1 suzdržan) da se briše stara odluka o redovitosti igranja kojom 
se igračima s manje od 50%-tnim dolaskom na klupske turnire nije dozvoljavalo 
predstavljanje Kluba na natjecanjima. Upozoreno je kako se u Izviješće trebaju unijeti i 
rezultati Jasne Božičević koja je član Kluba iako živi i djeluje u Zagrebu. 
 
Izviješće je prihvaćeno s 10 glasova za, 1 protiv i 1 suzdržanim i dostavlja se u privitku ovog 
Zapisnika. 
 
TOČKA 3. 
 
Blagajnik Tomo Mačai je upoznao prisutne s Financijskim izviješćem za 2006. godinu koji se 
također prilaže. Financijsko izviješće je jednoglasno prihvaćeno. 
 
TOČKA 4. 
 
U Program predložen od strane predsjednice, a koji se nalazi u privitku, unesene su neke 
dopune. Napravit će se nove cedulje za upisivanje rezultata koje će omogućavati analizu 
svakog pojedinog borda. Osobi koja će voditi tečaj za početnike ponudit će se izbor želi li biti 
novčano plaćena ili nagrađena kotizacijom na nekom od hrvatskih turnira. Dva najbolja para 
proizišla s tečaja bit će nagrađena upućivanjem na Juniorsko prvenstvo Hrvatske. 



 
U suradnji s Mercian Bridge klubom 16-17. ožujka organizirat će se međunarodni turnir pod 
imenom Parsko prvenstvo Dubrovnika, a iduće godine turnir povodom feste Svetog Vlaha. 
 
Program je jednoglasno usvojen. 
 
TOČKA 5. 
 
Za najboljeg klupskog igrača u sezoni 2005/2006 proglašen je Niko Dubčić kojem je za 
postignut uspjeh uručen pehar. 
 
TOČKA 6. 
 
Prijedlog predsjednice da novi predsjednik Kluba bude Luko Dalmatin jednoglasno je 
usvojen. 
 
TOČKA 7. 
 
Određeno je da mogućnost potpisa umjesto Điva Tikvice i Ivice Obada dobiju Luko Dalmatin 
i Biserka Jančić. Prvi iz razloga što je predsjednik Kluba, a druga zato što će zbog 
umirovljena uskoro imati više slobodnog vremena od ostalih članova Kluba pa je voljna 
obavljati potrebne klupske poslove. 
 
Predloženo je, a svi su se složili, sastajanje članova više puta godišnje, bolja suradnja s bridž 
klubom Astarea, igranje timova Dubrovnik – Astarea četvrtkom jednom mjesečno te 
neprekidan rad Kluba kroz cijelu godinu ili barem od rujna do lipnja sa stankom u srpnju i 
kolovozu. 
 
 
 
Sastanak završio u 21 sat. 


